
Jeg har været aktiv i beboerdemokratiet siden 1981. og vi er skiftet fra et større 

administrationsselskab og til Domea pr. 1/1 - 2023. 

 

Jeg har haft den utrolige glæde at være med i Strategisk Referencegruppe fra 2023, og er kun 

bekræftet i den beslutning det var at skifte til Domea.dk.  

 

Hvorfor lige stille op som suppleant - jo indgangen til et hvert setup skal jo tages via den 

markerede vej (i min verden). Og at stræbe efter toppen som det første kræver at der er problemer 

- og det ser jeg ikke - formandskabet er til UG. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

Jørgen Knudsen 

Organisationsformand 

Domea Rødovre 

 

 
 


